
Beste Ruiseledenaar,

In tijden van grote crisis besef 
je meer dan ooit dat we het hier 
goed hebben en ongelofelijk 
gepriviligeerd zijn met alle 
vrijheden en een zeer sterk 
social weefsel. In ons landelijke 
Ruiselede is er een zeer sterke 
sociale verwevenheid door 
talrijke verenigingen en de 
recente lancering van de WELBI 
- App binnen Curando verhoogt 
dit aanbod alleen maar.

De zeer grote solidariteit met 
zeer veel mede-Europeanen 
die op dit ogenblik zware 
ontberingen kennen door 
oorlog is hoopgevend. De 
eendrachtigheid om hulp te 
bieden is hartverwarmend om 
te zien.

Al uw Ruiselede verkozenen zijn 
samen solidair en doen dan ook 
een bijdrage ter ondersteuning 
van onze lokale hulpinitiatieven.

Wij hopen dat zeer spoedig 
iedereen in Europa hernieuwde 
vrijheid mag kennen. 

Tot snel.
Hannes

Hannes Ghyselbrecht
Gemeenteraadslid RESPECT
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Halfweg en halfvol
Nog een kleine 3 jaar en de gemeentelijke stemhokjes openen terug de 
deuren. In oktober 2024 kunnen alle meerderjarige Ruiseledenaren 
kiezen voor een bestuur die onze gemeente gedurende 6 jaar richting 
zal geven. Halfweg de legislatuur is dan ook het ideale moment voor 
evaluatie en zelfreflectie.

Sancta Maria sluit de deuren, ‘den KBC’ gaat dicht, ... Maar ook 
een nieuwe industriezone, nieuwe bouwprojecten, plannen voor 
een nieuwe cultuurzaal... Onze gemeente evolueert constant 
maar stilstaan is achteruitgaan, ook voor een landelijke gemeente 
als Ruiselede. Wij van Respect willen Ruiselede dan ook onze 

“Leven en beleven in Ruiselede 
staat centraal”

gemeente zo goed mogelijk voorbereiden op de toekomst. Die 
toekomst is er in onze visie één van ambitie, één van durf en één 
van samenhorigheid. Daarom willen we de komende jaren oude 
en nieuwe Ruiseledenaren dichter bij elkaar brengen zowel in 
werk als vrije tijd, zodat Ruiselede niet enkel een gemeente is om 
in te wonen maar ook één om in te leven en om in te beleven.  
 
Het blijvend ondersteunen van lokale initiatieven, lokale 
verenigingen  en lokale ondernemers. Ambitieus zijn bij openbare 
werken. Ongeveer 5400 Ruiseledenaren sterk zijn we en als we 
samen aan hetzelfde zeel trekken zorgen we er samen voor dat 
Ruiselede ook in de toekomst een gemeente blijft waar mensen 
van alle leeftijden en achtergronden zich thuis kunnen voelen.  
 
Onze glazen bol opgeblonken en met goesting in de toekomst doen 
wij in de oppositie door tot oktober 2024. En daarna... samen op naar 
de toekomst!



Halverwege de legislatuur
Het midden van de legislatuur, dat is een goed moment om even stil te staan bij hoe Ruiselede de afgelopen 
drie jaar geëvolueerd is. Er zijn zeker verschillende zaken toe te juichen. De plannen met de site rond het 
Polenplein, mogelijke extra investeringen in sportinfrastructuur (na aandringen van onze fractie), blijvende 
focus op de fietsverbindingen met Beernem: een aantal zaken zitten op schema vanuit het gemeentebestuur. 

Maar… Mag het niet wat meer zijn? Is het niet mogelijk om van Ruiselede een moderne en toonaangevende 
gemeente op verschillende vlakken te maken? Een gemeente die, wegens de kleine schaal, zeer snel schakelt 
op enkele cruciale dossiers? Dat ontbreekt momenteel op heel wat vlakken. We verwijzen graag naar twee zeer 
concrete voorbeelden.

Opinie

Daarnaast is ook het algemeen gebruik van publieke ruimte soms “too 
little too late”. Ruiselede kent heel wat open plekken waarvan wij 
liever groene aantrekkelijke ontmoetingsplaatsen willen maken voor 
buurtbewoners en passanten. Zo is er het speelplein in Kruiskerke 
of de groenzone tussen de Weefschoolstraat en de Knotwilgenstraat 
in het centrum. Beide locaties vormen ideale plaatsen voor 
moderne, toegankelijke en gezellige ontmoetingsplaatsen voor 
de buurtbewoners, zowel jong als oud. Op beide locaties deed de 
gemeente de afgelopen jaren ook investeringen, maar de algemene 
visie ontbreekt volgens ons compleet. In het centrum werd 
een blotevoetenpad aangelegd, in afwachting van een effectief 
speeltuintje. Wat is de toegevoegde waarde van dit blotevoetenpad? 
Waarom is zo’n investering nodig als toch geweten is dat er een 

speelpleintje komt? En waarom kan het speelpleintje er niet sneller zijn? Net daarom: ondanks enkele mooie 
opstartfases is het vaak “too little, too late”.

“Mag het niet wat meer zijn?”

Ten eerste is fietsminnend Ruiselede het eens over het gevaar van de 
Wantestraat. Vrachtwagens, hoge snelheden, voorrangskruispunten: 
fietsen van Kruiskerke naar Ruiselede is niet altijd een pretje. 
Nochtans is er een fietsverbinding die perfect door natuur en 
rustige wegen te realiseren valt. Een fietser waagt er zich vandaag 
echter niet aan, op gevaar van eigen leven. De trage fietsverbinding 
vanuit de Veldstraat ligt er vuil, niet onderhouden en ronduit 
ontoegankelijk bij. Hoogstens een voetganger met het juiste 
schoeisel kan hier gebruik van maken. Nochtans is deze parallelweg 
dé ideale fietsverbinding met Kruiskerke. Een goed, gestructureerd 
onderhoud die fietsen mogelijk maakt, in afwachting van latere 
plannen met de trage wegen: volgens ons kan er (veel) meer dan 
hetgeen vandaag te gebeuren staat.

Huidige toestand van de trage weg naar 
Kruiskerke...

Het blotevoetenpad ligt er verlaten bij



Kort nieuws

Ruislé Quizt

 - Zaal Sport & Spel
 - 19u30

Algemene quiz voor jong en 
oud. Ploegen van 4 of 5 deel-
nemers, €20/ploeg. Inschrijven 
via jellerutsaert@hotmail.com

Hein Haerinck Lid RESPECT

Hein Haerinck is een trotse Ruiseledenaar, die reeds vele jaren in Kruiskerke woont met zijn vrouw Anne en 
hun drie kinderen. Hij werkt voor een buitenlandse firma in de B2B verpakkingsindustrie, waardoor hij veel 
in het buitenland aanwezig is. Wanneer hij toch eens in en rond Ruiselede is, is hij veel bij KFC Doomkerke 
terug te vinden. “Ik ben aan de slag als jeugdcoördinator, ondertussen meer dan tien jaar. Ooit begonnen 
door mijn kinderen en nu zeer tevreden wat we allemaal met de jeugd hebben bereikt. Een goede structuur, 
samenwerkingen met Maria-Aalter en GL Ruiselede: het is een zeer geslaagde periode geweest. Jeugd zien 
sporten is fantastisch”, is Hein terecht enthousiast.

Toch was KFC Doomkerke ook mee de aanleiding van Hein zijn politieke ambities. “Onze algemene infrastructuur 
in Ruiselede kan heel wat beter. Als je ziet wat er in andere gemeentes kan, dat moet bij ons ook lukken. 
Verenigingen verdienen die steun”, is Hein duidelijk. Ook als inwoner van Kruiskerke heeft Hein nog enkele 
duidelijke wensen. “De fietsverbinding met Ruiselede is niet veilig, dat moet echt beter. Ook het speelplein kan 
een serieuze opfrisbeurt gebruiken. Waarom maken we hier geen omniveldje van?”, vraagt Hein zich af. Hij 
maakt er alvast vol sportief enthousiasme verder zijn ambitie van!

• 47 jaar
• gehuwd met Anne Opsomer
• papa van Louis, Emilie en Jules

• Ruiseledenaar sinds 2001
• Jeugdcoördinator KFC Doomkerke

Wie is wie?

7
mei

Respect op de koffie

 - Op de markt
 - Tijdens de markt

Kom gerust langs voor een 
gezellige babbel met onze 
Respect-mensen tijdens een 
kop koffie

24
juni

Respect danst

 - Locatie te bepalen
 - Tijdstip te bepalen

Dans je graag? Dans je graag 
ten voordele van een goed 
doel? Dan is dit evenement 
zeker iets voor jou!

17
september

Gemeentelijk reglement grafconcessies aangepast
De gemeenteraad van februari keurde een aanpassing aan het gemeentelijk reglement inzake grafconcessies 
goed. Dit gebeurde na aandringen van de Respect-fractie. Verschillende inwoners hadden immers opmerkingen 
bij het oude reglement, dat weinig flexibel was en onrechtstreeks mee zorgde voor een minder onderhouden 
begraafplaats.  Het nieuwe reglement laat nu concessieverleningen toe van 25 jaar waar dit vroeger sowieso 50 
jaar was. “Een goed begin, maar wij willen nog meer flexibiliteit mogelijk maken zoals in de ons omringende 
gemeentes”, zo stelt gemeenteraadslid Marnix Van Daele. Meer informatie op onze Respect-website.

Oorlog in Oekraïne
De wereld kent zeer recent een nieuwe realiteit. De Russische inval in Oekraïne laat niemand onbetuigd en 
onberoerd. Miljoenen mensen dienen te vluchten, op zoek naar een veilig leven. Onwaarschijnlijk. De roep 
om hulp is dan ook groot. Verschillende Ruiseledenaren laten hun solidair hart zien. Op de gemeenteraad van 
maart beslisten Respect en RKD gezamenlijk en unaniem om hun zitpenningen af te staan als extra hulp voor 
de 4 lopende hulpinitiatieven uit Ruiselede.

za vr za



Deel uw mening!
ook de komende jaren luisteren wij graag naar uw mening

Uw mening:

Je kan dit kaartje in de bus stoppen bij:
Lieve van Erum Kasteelstraat 16
Sandy Geirnaert Parochieveldstraat 4a
Marnix Van Daele Bruggesteenweg 99

Deel uw mening via:
e-mail: uwmeningtelt@respectruiselede.be
website: respectruiselede.beof
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The Butcher Ondernemer in de kijker

Iedere editie zet RESPECT graag een lokale ondernemer in de kijker. Ze 
vormen mee het economisch en sociaal weefsel in onze gemeente en 
verdienen daarom hun plaatsje in de kijker!

“De Butcher”, het is een sprekende naam als onderneming. Gert-Jan Declercq is 
slager van opleiding en droomde er dan ook altijd al van om actief te worden in 
de vleessector. Dat is momenteel dan ook gelukt, want als De Butcher verzorgt 
hij momenteel met zijn vriendin Lisa traiteurdiensten, feesten en barbecues. 
“Daarbij ligt de focus volledig op het verzorgen van kwaliteitsvol vlees. Bij ons 
vind je de oude ambacht zoals vroeger nog terug. We maken alles zelf, waardoor 
kwaliteit is gegarandeerd, zeker aangezien we ook enkel samenwerken met lokale 
leveranciers”, zo geeft Gert-Jan aan.

Gert-Jan en Lisa zijn in ieder geval mee met hun tijd. Als traiteurdienst stellen 
ze verschillende formules voor. “Van hapjes tot verschillende voorgerechten tot 
zelfs desserts. Dat is allemaal mogelijk en bespreekbaar volgens de wensen van de 
klant, bovenop het verzorgd vleesaanbod uiteraard. Met ons team kunnen we ook 
instaan voor de bediening op het feest op de recepte. Naast hun traiteurdiensten 
zetten ze ook in op een webshop. “Het digitale luik is volgens ons onvermijdelijk, 
dus daar blijven we, met aangepaste formules, hard op inzetten”, vertelt Gert-Jan. 

Het doet Gert-Jan en Lisa alvast hoopvol uitkijken naar de toekomst. Gert-Jan: “Het 
moet als gezonde ondernemer altijd de ambitie zijn om te groeien, dat is bij ons 
uiteraard niet anders. We zijn zeer tevreden dat de aanvragen vlot binnenlopen, 
dus we raden geïnteresseerde mensen aan snel contact op te nemen. Maar het 
belangrijkste toekomstperspectief dit jaar is toch de geboorte van ons eerste kindje 
in juli…” Dat klopt in ieder geval! We wensen Gert-Jan en Lisa dan ook heel veel 
succes met alles wat ze ondernemen!

0474 76 41 67 De ButcherAalterstraat 92


